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Hei,
Henviser til skriv i avisen om at Norscrap søker om utvidelse av drift/utslipp.

Jeg har henvendt meg tidligere til Statsforvalter / fylkesmann angående driften til Norscrap. 

Vi som familie er sterkt bekymret over søknad om å utvide driften ytterligere, da vi per dags
dato er veldig plaget av støyen til driften av Norscrap generer. Vi bor i Jovikvegen 64, rett
over driften. Støyen går gjennom husveggene våre som er laget av betong i 2016. Og ikke
for å snakke om uteområdet, som ikke kan ferdes på når driften pågår. Det er ufattelig at
denne driften får holde på i dette området. Lyden sprer seg utover sjøen, og fjellet virker som
en megafon. 
Når det gjelder utslipp av miljøgifter til hav og luft så er det en annen sak, heller ikle bra for
noe. Men vil presisere at det er STØYEN vi ikke holder ut. 

Skulle tro at livskvalitet til familiene i området blir sett på som en vesentlig faktor, når slike
vedtak om å etablere slik drift i bebodde områder besluttes.

Mvh bekymret familie
Hans Ernst og Kristina Mørch


